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В статье рассматриваются отдельные вопросы, связанные с порядком формирования Совета Федерации в части 
установленных законом требований, предъявляемых к кандидатам на замещение указанной должности. Отстаивается 
точка зрения, согласно которой объем и содержание данных требований должны предопределяться характеристикой 
Совета Федерации как палаты территориального представительства, призванной обеспечивать выражение интересов 
региональных органов государственной власти.
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The article reviews separate issues related to the procedure for the formation of the Federation Council in terms of legally 
established requirements set for candidates to the indicated position. The authors uphold a point of view that the volume and 
content of such requirements have to be determined by characteristics of the Federation Council as a territorial representation 
chamber aimed at the assurance of expression of interests of regional government authorities.
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